

**MESYUARAT KEDUA (PEMBUKAAN RASMI)
BAGI PENGGAL PERSIDANGAN PERTAMA
DEWAN NEGERI JOHOR YANG KELIMA BELAS
PADA HARI ISNIN, 20 JUN 2022, JAM 9.30 PAGI**

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT

1. **DOA.**
2. **PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN NEGERI JOHOR.**
3. **SOALAN LISAN**

**YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG)
SOALAN 1 (A91)**

Terangkan keadaan sempadan Malaysia/Singapura termasuk bilangan aliran orang di CIQ BSI dan CIQ KSAB sejak sempadan dibuka?

**YB TUAN ANUAR BIN ABD. MANAP (PEMANIS)
SOALAN 2 (A86)**

Adakah kerajaan negeri bercadang untuk membantu guru-guru sekolah rendah dan menengah menangani masalah beban kerja diluar waktu mengajar di sekolah. Bolehkah diberikan insentif tambahan kepada mereka atau diperuntukan lantikan perjawatan baru dibawah kerajaan negeri disekolah untuk atasi masalah ini.

**YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA)
SOALAN 3 (A30)**

Apakah tindakan kerajaan bagi membantu rakyat di negeri ini untuk mendapatkan barangan keperluan asas dengan harga yang lebih murah?

**YB DATO' JEFRIDIN BIN ATAN (KUKUP)
SOALAN 4 (A74)**

Berapakah jumlah elaun yang dibayar oleh kerajaan negeri kepada imam, bilal dan noja serta bilakah kali terakhir elaun ini disemak dan dinaikkan. Adakah kerajaan bercadang untuk menaikkan elaun imam, bilal dan noja dalam masa terdekat.

YB TUAN HAJI ABDUL AZIZ BIN TALIB (MAHARANI)
SOALAN 5 (A162)

Bilakah kali terakhir kerajaan menaikkan kadar elaun imam dan bilal masjid dan surau negeri Johor? Mohon Kerajaan Negeri menaikkan kadar elaun baru selaras had gaji minimum RM1500?

YB DATUK HAJI SAMSOLBARI BIN JAMALI (SEMARANG)
SOALAN 6 (A120)

Apakah perancangan dan status penambahbaikan Jalan Persekutuan Laluan FT01 Ayer Hitam ke Chaah?

YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG)
SOALAN 7 (A93)

Banyak kemudahan tandas awam di pasar dan taman-taman rekreasi didapati tidak diselenggara dengan baik dan kotor. Adakah kerajaan Johor akan memantau dan mengenalpasti kemudahan-kemudahan yang perlu dibaiki dan diselenggara untuk keselesaan para pengguna?

YB TUAN AZNAN BIN TAMIN (TANJUNG SURAT)
SOALAN 8 (A147)

Berapakah kadar pengangguran negeri Johor bagi tempoh Januari 2021 hingga suku pertama 2022 serta apakah langkah-langkah untuk mewujudkan lebih banyak peluang pekerjaan di negeri ini bagi mengurangkan kadar pengangguran?

YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)
SOALAN 9 (A143)

Nyatakan maklumat dan bilangan Bilik Mama Friendly yang sedia ada serta rancangan program ini bagi tahun 2022 dan 2023.

YB TUAN HAJI PANDAK BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)
SOALAN 10 (A81)

Terdapat ramai nelayan masih tidak memiliki lesen bot akibat sistem kuota Jabatan Perikanan. Bagaimanakah kerajaan boleh membantu mereka untuk memiliki lesen bot supaya mereka dapat menjalankan kegiatan dengan sah dan layak mendapat bantuan kerajaan sepertimana diterima oleh pemegang lesen bot?

YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)
SOALAN 11 (A185)

Mohon pihak Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia Negeri Johor membuka semula permohonan lesen nelayan kepada para nelayan memandangkan kebanyakan nelayan di senggarang menghadapi kesukaran untuk

mendapatkan lesen. Selain itu peruntukan jeti nelayan amat diperlukan oleh para nelayan.

YB TUAN TAN ENG MENG (PEKAN NANAS)

SOALAN 12 (A32)

Apakah status terkini cadangan mengadakan pusat dialisis di Klinik Pekan Nanas bagi memberikan perkhidmatan kepada bilangan pesakit buah pinggang yang terus meningkat?

YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)

SOALAN 13 (A62)

Apakah usaha yang akan dilakukan untuk memudahkan prosedur bagi pelaburan baru di Johor?

YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)

SOALAN 14 (A129)

Apakah status terkini projek naiktaraf "Selekoh S" di DUN Bukit Batu yang tergendala lama sejak 2019 dan bila boleh disiapkan memandangkan kenaikan kos mengikut harga semasa sekarang?

YB PUAN SARASWATI A/P NALLATHAMBY (KEMELAH)

SOALAN 15 (A171)

Apakah tindakan kerajaan dalam mengekang dan membantu masalah peniaga-peniaga jalanan yang menggunakan rezab jalan sebagai alternatif untuk menyara hidup setelah dilanda pelbagai masalah ketika PKP beberapa tahun yang lalu.

YB DATO' IR. HASNI BIN MOHAMMAD (BENUT)

SOALAN 16 (A119)

Minta dinyatakan pendirian Kerajaan Negeri sama ada bersedia untuk memberikan komputer riba secara percuma kepada murid yang cemerlang dan selayaknya seperti program biasiswa?

YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)

SOALAN 17 (A64)

Sila nyatakan jumlah kompaun berkaitan asrama pekerja yang telah dikeluarkan sejak tahun 2020 sehingga sekarang dan jenis kesalahan masing-masing.

YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)

SOALAN 18 (A65)

Sila nyatakan jumlah Pertubuhan-pertubuhan Kebajikan Bukan Kerajaan yang telah berdaftar dengan JKM mengikut daerah dan jumlah Bantuan Khas Perbendaharaan yang telah disalur sepanjang tahun 2021.

YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)
SOALAN 19 (A22)

Apakah status terkini cadangan perancangan pembinaan stesen Bukit Indah sebagai terminal transit daerah Johor Bahru dengan kemudahan "Park & Ride".

YB TUAN WONG BOR YANG (SENAI)
SOALAN 20 (A43)

Kemalangan lalu lintas selalu berlaku di simpang empat Taman Senai Jaya yang terletak di Jalan Pintas Seelong- Ulu Tebrau, J02. Sila nyatakan tindakan yang telah atau dalam rancangan bagi mengatasi masalah ini.

YB TUAN WONG BOR YANG (SENAI)
SOALAN 21 (A45)

Status terkini tentang rancangan membina Klinik Kesihatan baharu di Taman Mewah Senai, dan juga status tanah rizab tersebut serta tempoh dijangka siap bagi projek ini.

YB PUAN HASLINDA BINTI SALLEH (TENANG)
SOALAN 22 (A12)

Apakah perancangan Kerajaan Negeri untuk membantu mempromosi serta membangunkan potensi sedia ada di kawasan alam semula jadi yang terletak di kawasan DUN Tenang dan DUN Bekok supaya kawasan itu menjadi salah satu hab eko-pelancongan kepada pelancong luar seperti negara jiran?

YB TUAN TAN CHONG (BEKOK)
SOALAN 23 (A13)

Dalam DUN Bekok terdapat 2 tempat pelancongan yang popular iaitu Taman Eko Rimba Sungai Bantang dan Taman Negara Selai, soalan saya adakah kerajaan negeri Johor mempunyai perancangan untuk menambah baik pusat pelancongan tersebut untuk menarik pelancong dalam dan luar negara.

YB PUAN MARINA BINTI IBRAHIM (SKUDAI)
SOALAN 24 (A34)

Adakah pihak Kerajaan Negeri Johor akan meneroka potensi manfaat pengeluaran bekalan makanan melalui segitiga pembangunan Singapura-Johor-Riau (SIJORI)?

YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG)
SOALAN 25 (A90)

Apakah perkembangan dan pencapaian usaha pengasingan sampah di Johor?

YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)
SOALAN 26 (A137)

Apakah rancangan kerajaan untuk menaik taraf sekolah yang mempunyai kelas pendidikan khas bagi mengatasi masalah jumlah pelajar yang semakin bertambah?

YB DATO' IR. HASNI BIN MOHAMMAD (BENUT)
SOALAN 27 (A117)

Minta dinyatakan status terkini Ikhtiar BN Johor berhubung pinjaman tanpa faedah RM100 juta Bank Rakyat yang saya percaya akses yang amat dinantikan rakyat terutama supaya usahawan kita dapat dibantu dengan kadar segera?

YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)
SOALAN 28 (A109)

Apakah status Projek Tapak Pelupusan Sisa Pepejal Sanitari (TPSPS) Bukit Payong?

YB PUAN FAUZIAH BINTI MISRI (PENAWAR)
SOALAN 29 (A157)

Bagaimana kerajaan negeri Johor dapat memantau masalah kekurangan pekerja upahan untuk menuai buah sawit tandan segar di kebun-kebun sawit di FELDA-FELDA yang menyebabkan kelapa sawit tidak dituai seterusnya menyebabkan kerugian kepada para peneroka?

YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)
SOALAN 30 (A20)

Nyatakan komitmen kerajaan untuk mewujudkan lebih banyak Jawatankuasa Pilihan Dewan Negeri Johor seperti yang dijanjikan oleh Barisan Nasional semasa Pilihan Raya Negeri ke-15 dan yang dicadangkan oleh Ketua Pembangkang Johor.

YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)
SOALAN 31 (A98)

Apakah status terkini kedudukan kewangan kerajaan negeri dan setiap PBT secara berasingan, termasuk simpanan semasa, simpanan tetap, wang amanah, K.W. pembangunan, K.W. PBKB, K.W. ISF dan Tanggungan Semasa?

YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)
SOALAN 32 (A101)

Adakah KMK (Kuota Menegak Kerajaan) kembali digunakan dalam agihan Rumah Mampu Milik Johor dan berapakah jumlah dan peratusan kuota ini?

YB TUAN HAJI AZIZUL BIN BACHOK (TIRAM)
SOALAN 33 (A70)

Apakah tindakan agensi untuk mengatasi masalah bau di Sungai Selangkah berhampiran Taman Tanjung Puteri resort yang kerap berulang?

4. SAMBUNGAN PERBAHASAN ATAS RUNDINGAN MENJUNJUNG KASIH TITAH DULI YANG MAHA MULIA SULTAN JOHOR.

----- (PERBAHASAN) -----

Persidangan ditangguhkan sehingga hari Selasa, 21 Jun 2022, jam 9.30 pagi.